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van:BESBE (BEYBEEe minvws.ni>
Verzonden: zondag 27 december 2020 20:26

aan: IEEE IE. (EEE) SEER ins. IEEE, BE. (XI) EXER minvwis.i>
Onderwerp: Stand van zaken CIMS

Deo EEE IEE
Z1e onder even een update over CIMS. Find december gaat het systeem dus nog niet live. Hopelijk wel per 8 januan.

Morgenvroeg gesprek hierover met (RE enfEXEC

Groet,

Verzonden met BlackBerry Work

(www.blackberry.com)

Datum: zondag 27 dec. 2020 8:19 PM

Aan: IEEE (ED “BERET ins.
Onderwerp: RE: Alvast een mail naar EY

Klopt, dat is hem. Is niet met minister.

Groet,

5.1.2e

Verzonden met BlackBerry Work

(www.blackberry.com)

Datum: zondag 27 dec. 2020 8:10 PM



1000865

Dank je wel [JEXEZIk heb alleen om 9.30 iets in mijn agenda staan is dat het overleg waar je op doelt? Daar is dus

minister nog niet bij begrijp ik?

Met vriendelijke groet,

Datum: zondag 27 dec. 2020 8:05 PM

Aan:
I

Kopie: ,
iE.

(ERED
1. minvws.nl>

Onderwerp: FW: Alvast een mail naar

Morgenvroeg heb je met BE BEA en mij een gesprek over CIMS. Doel van het

ae
is

vaststellen of het realistisch is dat CIMS tijdig live zal gaan voor centrale registratie van vaccinatiedata.

ik hebben dit vanavond voorbesproken.

De hoofdboodschap van het gesprek morgen is dat 1) het RIVM nog steeds het vertrouwen heeft dat centrale registratie met

CIMS haalbaar is en 2) dat het systeem naar verwachting niet op 30 december maar op 8 januari live zal kunnen gaan.

Ter toelichting:

1) Het vertrouwen baseert RIVM op onderzoek naar aanleiding van de DPIA, eigen onderzoek naar beveiligingsrisico’s en

onderzoek naar de informatiebeveiliging afgelopen week door twee externe bureaus (Secura en Noordbeek). Er moet nog

veel gebeuren met alles wat er nu ligt aan risico’s. Op dit moment zijn er nog negen medium tot high risk bevindingen

op het gebied van informatiebeveiliging. Het is de verwachting van het RIVM dat deze tijdig van tafel kunnen zijn dan

wel in voldoende mate gemitigeerd zijn via maatregelen. Eén daarvan, het tijdig kunnen inregelen van een offline

backup, is tijd-kritisch voor de live-gang.
Niet alles zal opgelost zijn bij een eerste livegang. Na de livegang zal er nog wel verder gewerkt moeten worden aan

verbeteringen.

2) De bevindingen leiden er toe dat het systeem naar verwachting niet live zal kunnen gaan op de tot nu toe

gecommuniceerde (ook door Min in debat en Kamerbrief) datum van 30 december. Een Go/No Go besluit op 6 januari
voor live-gang op 8 januari, en dus bij start van de vaccinaties, wordt wel als realistisch gezien. Mogelijk zijn er op dat

moment nog restrisico’s die een acceptatiebesluit vragen.

Indien 8 januari als datum voor livegang niet gehaald wordt, is er een plan B. De voorziene oplossing is dan dat de

GGD’en worden gevraagd om voorlopig geaggregeerde data op te leveren over de vaccinaties.

Ter bespreking morgen naast de inhoud ook het informeren van de Minister.

Als voorbereiding voor het overleg morgen stuurt het RIVM een agenda en een set dias, waarbij een en ander wat uitgebreider
en inhoudelijker wordt belicht. Omdat ik niet zeker weet hoe laat dat komt, wilde ik je vast op deze manier voorinformeren.

Groet, mede namensfjEXE


